
 

              
ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ                                                                            ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
   ΝΟΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΑΣ                                                                                          
   ΔΗΜΟΣ ΚΟΡΙΝΘΙΩΝ 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α  
Από το Πρακτικό 8/19.02.2024 συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου 

Αριθμός Απόφασης 109/2024 
 
Θέμα μοναδικό  «Ψήφιση δημοτικού προϋπολογισμού και Ολοκληρωμένου Πλαισίου Δράσης (Ο.Π.Δ.) του 
Δήμου Κορινθίων οικονομικού έτους 2024 » 
 

Στην Κόρινθο και στην έδρα του Δήμου Κορινθίων σήμερα την 19η του μηνός Φεβρουαρίου του έτους 2024, ημέρα 
της εβδομάδος Δευτέρα  και ώρα 18:00 έλαβε χώρα η ειδική συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου 
Κορινθίων, ύστερα από την με αριθμ. πρωτ. 10747/15-02-2024 έγγραφη πρόσκληση, του κου Παπαβενετίου 
Γεωργίου, Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου, που επιδόθηκε σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4555/2018, άρθρο 
74 § 1 σε κάθε έναν των Συμβούλων χωριστά καθώς και στο Δήμαρχο Κορινθίων κ. Νικόλαο Σταυρέλη, σύμφωνα με 
το άρθρο 67 του Ν. 3852/2010, όπως τροποποιήθηκε και ισχύει. 
Διαπιστώθηκε ότι υπήρχε νόμιμη απαρτία, αφού σε σύνολο τριάντα πέντε (35) Μελών συμμετείχαν τα τριάντα ένα  
(31) Μέλη, δηλαδή: 

           ΠΑΡΟΝΤΑ                   ΑΠΟΝΤΑ 

1. Παπαβενετίου Γεώργιος- Πρόεδρος 
2. Στριμενοπούλου Γεωργία  
3. Μανωλάκης Δημήτριος 
4. Μελέτης Χρήστος 
5. Ταγαράς Βασίλειος 
6. Μποζίκης Αναστάσιος 
7. Τσουλουχά Δήμητρα 
8. Δημάκος Κωνσταντίνος  
9. Χατζής Μιχαήλ  
10. Πανταζής Βασίλειος  
11. Τσάκωνας Ιωάννης 
12. Δανιήλ Σταύρος  
13. Γεωργακόπουλος Ευάγγελος 
14. Αγγέλου Κωνσταντίνος 
15. Μπονάτσου Νικολέττα (Τέτα) 
16. Πούλος Ανδρέας  
17. Παπαϊωάννου Ευάγγελος 
18. Καρασάββας Ιωάννης 
19. Παπαδημητρίου Σωτήριος  

20. Νανόπουλος Βασίλειος 
21. Τσατσούλης Αθανάσιος  
22. Ραντίτσα Μαρίνα  
23. Κυριαζής Αντώνιος 
24. Ταγαράς Αναστάσιος 
25. Στεργιοπούλου Αναστασία (Τασία) 
26. Πιέτρης Τιμολέων  
27. Καρσιώτης Παναγιώτης  
28. Πρωτοπαπάς Δημήτριος  
29. Τζουτζόπουλος Απόστολος – Σπυρίδων 
30. Σπύρου Παναγιώτης (Πήτερ) 
31. Γκουργιώτης Κωνσταντίνος - Αλέξανδρος 

1. Μπίτζιος Δημήτριος (προσήλθε με την 

έναρξη του θέματος και αποχώρησε πριν την 
έναρξη της ψηφοφορίας) 

2. Τζαναβάρας Δημήτριος  
3. Λαμπρινός Παναγιώτης 
4. Πούρος Γεώργιος 
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Στη συνεδρίαση παραβρέθηκαν επίσης οι Πρόεδροι Δημοτικών Κοινοτήτων που κλήθηκαν με την ανωτέρω πρόσκληση.   

                        ΠΑΡΟΝΤΕΣ  ΑΠΟΝΤΕΣ 

1. Ρουμελιώτης Γεώργιος – Κορίνθου, 
2. Κώστας Γεώργιος – Άσσου 
3. Διαμαντίδης Αλέξανδρος – Λεχαίου 
4. Δεσποτάκης Νικόλαος – Περιγιαλίου 
5. Στέφης Αναστάσιος – Αγίου Ιωάννη 
6. Ηλίας Κωνσταντίνος – Κλένιας 
7. Αγγέλου Παντελής – Αγγελοκάστρου 
8. Ψυχογιός Κωνσταντίνος – Κάτω Άσσου 
9. Βαρδάκας Αναστάσιος – Αγίου Βασιλείου 

 
 
 
 
 
 

 
 

 
1. Καλαμπαλίκη Σούκουλη Ευτέρπη (Πέπη)- Αρχ. 

Κορίνθου 
2. Μαρινάκης Παναγιώτης – Ξυλοκέριζας 
3. Καραβοκύρης Αναστάσιος – Σολομού 
4. Μαρινός Αναστάσιος – Αθικίων 
5. Λίτσας Παναγιώτης – Κουταλά 
6. Κλέττας Παναγιώτης - Σοφικού 
7. Χατζής Στέργιος – Κατακαλίου 
8. Παξού Σταματία (Ματίνα) – Γαλατακίου 
9. Μαλανδρένη Κωνσταντίνα (Ντίνα) – Εξαμιλίων 
10. Ζούζας Γεώργιος – Στεφανίου 
11. Σκούρτης Μενέλαος – Αγιονορίου 
12. Πίτσας Γεώργιος – Κόρφου 
13. Σκούρτης Κωνσταντίνος (Λούμπας) – 

Χιλιομοδίου 
 

Οι οποίοι δεν προσήλθαν αν και κλήθηκαν νόμιμα 
 

 
Στη συνεδρίαση παρευρίσκεται και ο δημοτικός υπάλληλος Σούκουλης Αντώνιος  για τη τήρηση των πρακτικών. 
 
Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και για το ανωτέρω θέμα ημερήσιας 
διάταξης με τίτλο Ο Πρόεδρος αφού διαπίστωσε απαρτία, κήρυξε την έναρξη της ειδικής συνεδρίασης του Δημοτικού 
Συμβουλίου και για το μοναδικό θέμα της ημερήσιας διάταξης με τίτλο «Ψήφιση του Δημοτικού Προϋπολογισμού και 
του Ολοκληρωμένου Πλαίσιου  Δράσης έτους 2024»,  έθεσε υπόψη των μελών του Δημοτικού Συμβουλίου, τα εξής:  

• Τις διατάξεις του άρθρου 155 του Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων (Ν. 3463/2006, ΦΕΚ 114 Α΄) «Περιεχόμενο και 
τύπος προϋπολογισμού», όπως έχει τροποποιηθεί και ισχύει.. 

• Τις διατάξεις των άρθρων 266 και 267 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 87 Α΄)  «Προγραμματισμός, προϋπολογισμός και 
θέματα οικονομικής διαχείρισης των νέων Δήμων», όπως έχουν τροποποιηθεί και ισχύουν. 

• Τις διατάξεις του άρθρου 77 του Ν. 4172/2013 (ΦΕΚ 167/Α΄/23-07-2013) «Προϋπολογισμός Δήμων», όπως έχει 
τροποποιηθεί και ισχύει. 

• Τις διατάξεις των ν.4555/2018 και 4623/2019 

• Την ΚΥΑ οικ. 63726/28-07-2023 (ΦΕΚ Β’ 4795) «Παροχή οδηγιών για την κατάρτιση του προϋπολογισμού των 
δήμων, οικονομικού έτους 2024– Μερική τροποποίηση της υπ΄ αριθμ. 7028/2004 (Β΄ 253) απόφασης» 

• Την αριθμ. 284/15-02-2024 γνώμη του Παρατηρητηρίου Οικονομικής Αυτοτέλειας ΟΤΑ επί του σχεδίου 
προϋπολογισμού οικονομικού έτους 2024 του Δήμου. 

• Τις με  αριθμ. 5/50/2024 & 6/75/2024 (περί συμμόρφωσης σύμφωνα με την γνώμη του Παρατηρητηρίου) 
αποφάσεις της Δημοτικής Επιτροπής του Δήμου, με τις οποίες συντάσσει τον προϋπολογισμό εσόδων κι εξόδων 
του Δήμου οικονομικού έτους 2024 και υποβάλλει στο Δημοτικό Συμβούλιο προς ψήφιση σχέδιο προϋπολογισμού 
για το έτος  2024 με αναλυτική αιτιολογική έκθεση (άρθρο 72 § 1 περιπτ. α΄), όπως αντικαταστάθηκε και ισχύει  και 
τις διατάξεις του άρθρου 9 «Αρμοδιότητες δημοτικής επιτροπής – Προσθήκη άρθρου 74Α στον ν. 3852/2010» του ν. 
5056/2023.  

Στη συνέχεια, ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στην Αντιδήμαρχο Οικονομικών Υπηρεσιών κα. Μπονάτσου Νικολέττα, η 
οποία μεταξύ των άλλων ανάφερε: 
Καλησπέρα σε όλους σας, θα ήθελα να σας καλωσορίσω στη συζήτηση για τον προϋπολογισμό, που αποτελεί ίσως 
την κορυφαία συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου. Εισάγεται προς ψήφιση ο προϋπολογισμός της παρούσας 
δημοτικής αρχής για το έτος 2024, πλήρως συμφωνημένος και ισοσκελισμένος. Να σας ενημερώσω ότι συντάχθηκε σε 
σχετικά σύντομο χρονικό διάστημα, συντάχθηκε σε συνδυασμό με τις οικονομικές μας υπηρεσίες τον Δήμαρχο μας και 
εμένα, οι υπηρεσίες εργάστηκαν με υπευθυνότητα και μεθοδικότητα και έχουν βοηθήσει τη διοίκησή μας στην 
κατάρτιση ενός ρεαλιστικού και αναπτυξιακού προϋπολογισμού. 
 Εγώ επιγραμματικά θα σας ενημερώσω ότι έχουμε συμπεριλάβει, πρώτον τις μειώσεις των τελών, όπως είχε αναφέρει 
προεκλογικά ο δήμαρχος μας και οι οποίες έχουν εγκριθεί από το δημοτικό συμβούλιο, δηλαδή τη μείωση τελών 
κατάληψης κοινοχρήστων χώρων εστίασης περίπου κατά 50%, την μείωση των τελών κοιμητηρίων κατά 50%, την 
μείωση των τελών λαϊκών αγορών κατά 50%, την πλήρη  απαλλαγή 100% των τελών φωτισμού, καθαριότητας και 
δημοτικού φόρου των ατόμων με νεοπλασίες, την κατάργηση των περιουσιακών κριτηρίων για όλες τις κατηγορίες των 
ΑΜΕΑ.  

ΑΔΑ: 6ΣΜΝΩΛ7-ΑΒΟ



 

Υπολογίσαμε τις αυξήσεις στα τέλη φωτισμού και καθαριότητας με γνώμονα την απρόσκοπτη λειτουργία και παροχή 
υπηρεσιών της υπηρεσίες και σε συνάφεια με την συνεχιζόμενη Σύμβαση των Led και το αυξημένο κόστος από τη 
διαχείριση των απορριμμάτων. 
 Συμπεριλάβαμε τις επιχορηγήσεις που λαμβάνουμε για την εκτέλεση έργων περίπου 15.350.000 και την κάλυψη 
λειτουργικών αναγκών 1.300.000, επιχορηγήσεις μέσω κεντρικών αυτοτελών πόρων ανάλογα με τον πληθυσμό, την 
έκταση του δήμου περίπου 10.000.000€, έσοδα από δάνεια Αντώνης Τρίτσης δέκα εκατομμύρια. 
 Το σύνολο των εσόδων ανέρχεται σε 107.041.680,57€ και των εξόδων ανέρχεται επίσης σε 107.041.680,57€ αυτή 
είναι η ολοκλήρωση του προϋπολογισμού και παρακαλώ όπως τον ψηφίσετε. 

 
Ο κ. ΝΑΝΟΠΟΥΛΟΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ μεταξύ των άλλων ανάφερε: κύριε Πρόεδρε, θα ήθελα σε αυτή την κορυφαία 
συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου που γίνεται κάθε χρόνο να διορθώσω λίγο την αρμόδια αντιδήμαρχο, γιατί 
υπήρξε μια καθυστέρηση είναι η πρώτη φορά που έρχεται τόσο αργά ο προϋπολογισμός και έπρεπε να είχε έρθει 
αρκετά νωρίτερα για να μη χάσουμε  χρόνο για να γίνουν πληρωμές και έργα. 
Αυτό που λέχθηκε ότι υπήρξε μείωση τελών, δεν υπάρχει μείωση τελών αλλά αντίθετα αύξηση  γιατί όπως είπα και 
στην συνεδρίαση που είχε γίνει για την αύξηση των δημοτικών τελών, στην Κόρινθο από 1, 76€ ανά τετραγωνικό μέτρο 
ο συντελεστής αυξήθηκε  σε 2,30 δηλαδή 30%, όταν  αντίστοιχα αυξάνεται  στις περιοχές Κάτω Άσσος,  Άσσος,  
Αρχαία Κόρινθος, Εξαμίλια, Ξυλοκέριζα, Γαλατάκι 75%  από 0,95 σε 1,67 δεν μπορούμε να μιλάμε για μειώσεις αλλά 
για αυξήσεις. 
 Επίσης είχαμε μεγάλη αύξηση και στις υπόλοιπες περιοχές του Δήμου κατά 75%  περίπου, πλην του Αγγελοκάστρου, 
Αι Γιάννη, Αγιονορίου  και Στεφανίου  που είναι μικρότερες 43% ,  πρόκειται λοιπόν για αυξήσεις για αυτό  της είχα 
χαρακτηρίσει χαράτσι. 
 Γιατί πραγματικά είναι πολύ παραπάνω από τον μέσον όρο που άλλοι δήμοι χρεώνουν και είχαμε προτείνει τότε στην 
συνεδρίαση που είχε γίνει και το  πώς θα αποφύγουμε να κάνουμε αυτές τις αυξήσεις,  
Αποτυπώνοντας σωστά  στον προϋπολογισμό τα  έξοδα όπως πρέπει, γιατί δεν είναι δυνατόν τώρα να χρεώνουμε 
ταυτόχρονα σαν έξοδο στον προϋπολογισμό 1,5 εκατομμύρια για το ηλεκτρικό ρεύμα και ταυτόχρονα πληρώνουμε και 
τον ανάδοχο, αφού ούτε τον ανάδοχο θα πληρώσουμε λόγο της σύμβασης που έχει υπάρξει ούτε το 1,5 εκατομμύρια θα 
πληρωθεί γιατί έχουμε ήδη την ωφέλεια, από την μείωση της κατανάλωσης του ηλεκτρικού ρεύματος. 
  Με καλύτερη αξιοποίηση των ανθρώπων και των μέσων στην καθαριότητα, μπορούμε να αποφύγουμε την αύξηση των 
δημοτικών τελών και θέλω να διευκρινιστεί τι προβλέπεται για το τέλος ταφής που έχετε  περιλάβει και από πότε θα 
πληρώνεται το τέλος Ταφής απορριμμάτων;  
 Γιατί θα πρέπει να αυξηθούν τόσο πολύ οι δαπάνες συλλογής των στερεών αποβλήτων 676.000, από τις οποίες 
186.000 έρχονται την περασμένη χρονιά και 490.000 καινούργιες; 
 Θεωρώ ότι είναι πολύ μεγάλο αυτό νούμερο για την συλλογή των ογκωδών και αν αξιοποιήσουμε καλύτερα τους 
εργαζομένους στον δήμο, μπορεί να περιοριστεί στο μισό. 
Αυξάνουμε τον εορταστικό φωτισμό 200.000€ ενώ μπορεί να γίνει με πολύ λιγότερα και αυτό θα μας επιτρέψει να μην 
αυξήσουμε τα τέλη.  
Αρνούμαστε να συμφωνήσουμε να ψηφίσουμε τον προϋπολογισμό,  Ναι, θέλουμε να εγκρίνουμε το τεχνικό πρόγραμμα 
το τεχνικό πρόγραμμα που κατά 95% είναι  το δικό μας, διότι από το σύνολο των έργων 34.000.000€  τα 31.000.000€ 
είναι συνεχιζόμενα έργα, όπως επίσης δεν έχουμε καμία αντίρρηση να πληρωθούν οι εργαζόμενοι, να γίνουν 
λειτουργικές δαπάνες, αν και σε μερικές περιπτώσεις βλέπουμε μια μεγάλη αύξηση. 

  Άρα εμείς αν δεν αλλάξει η απόφαση για τα δημοτικά τέλη,  θα καταψηφίσουμε τον προϋπολογισμό.  
 
Ο κ. ΠΡΩΤΟΠΑΠΑΣ ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ  μεταξύ των άλλων ανάφερε: 
προφανώς ότι είναι πάγια, μισθοί και οι ανάγκες για το δήμο προφανώς σε αυτό σίγουρα είμαστε θετικοί, όμως εμείς 
έχουμε διαφωνήσει έτσι κι αλλιώς στο βασικό, το τεχνικό πρόγραμμα,  θεωρούμε ότι είναι όπως είχαμε αναφέρει πολύ 
φτωχό μόνο τρία  εκατομμύρια τα καινούργια έργα, από εκεί και πέρα θεωρούμε ότι η αύξηση των δημοτικών τελών σε 
ότι αφορά τα απορρίμματα και το φωτισμό είναι υπερβολική και εκεί έχουμε σαφέστατα τη διαφωνία μας. Γενικώς για 
μας, έτσι όπως βλέπουμε το συγκεκριμένο προϋπολογισμό δεν είναι αναπτυξιακός και ως προς τις προτεραιότητες του 
προγράμματος γενικότερα.  
Εκείνο όμως που θέλω να σταθώ, διότι μου έκανε εντύπωση και αυτό θέλω να συζητήσω περισσότερο είναι στη σελίδα 
263, 264, εδώ αφορά, κάποιους κωδικούς από  6737. 008 έως 0015, εδώ βλέπουμε μια σειρά έργων να προωθούνται 
μέσα από το ΔΗΜΟΠΡΑΚΤΟ και έχω μία απορία; είχατε πει προεκλογικά ότι υπάρχουν και κάποια όρια για σας κύριε 
δήμαρχε, σε σχέση με τις απευθείας αναθέσεις και γενικά με τις αναθέσεις και πρέπει αυτό να το προσέξουμε. 
 Εδώ λοιπόν βλέπουμε τα όρια των αναθέσεων για να είναι γνωστά,  είναι περίπου 37.000 αν θυμάμαι καλά οι 
απευθείας αναθέσεις που αφορούν υπηρεσίες ή προμήθειες και 75.000 περίπου χιλιάδες για απευθείας αναθέσεις για 
κάποια έργα και θέλω να ρωτήσω το εξής; Μήπως σε αυτή τη φάση μετατρέπουμε το ΔΗΜΟΠΡΑΚΤΟ  σε μια 
διαδικασία αναθέσεων για ποσά τα οποία υπερβαίνουν και τα όρια των απευθείας αναθέσεων και ταυτόχρονα 
αποδυναμώνουμε τις τεχνικές υπηρεσίες και δεν μπορούν να ανταπεξέλθουν, με δεδομένο ότι από ότι μαθαίνω κάποιοι 
υπάλληλοι θα μεταπηδήσουν προς τα εκεί.  Αυτό για μένα είναι βασικό θέμα, ασχέτως προϋπολογισμού, που έτσι κι 
αλλιώς ψηφίζουμε, όχι, αλλά ήθελα πραγματικά να απαντηθεί αυτό το πράγμα. 
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Ο κ. ΓΚΟΥΡΓΙΩΤΗΣ ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΣ μεταξύ των άλλων ανάφερε: 
 Κύριε Πρόεδρε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, είθισται η συζήτηση για τον προϋπολογισμό να είναι το μείζον πολιτικό 
ζήτημα είτε για την κεντρική διοίκηση είτε για  την τοπική αυτοδιοίκηση και πάλι είθισται παραδοσιακά αυτό συμβαίνει  
η αντιπολίτευση να καταψηφίζει τον προϋπολογισμό για λόγους πολιτικούς. 
 η πολιτική διέξοδος δεν επιθυμεί να εγκλωβιστεί σε αυτά τα συνήθη αντιπολιτευτικά στερεότυπα και κατεστημένα και 
πραγματικά θα επιθυμούσε να δει θετικά αυτό το σχέδιο προϋπολογισμού, αν δεν υπήρχαν όμως κάποια σημεία και 
στοιχεία τα οποία μας υποχρεώνουν, όχι απλώς να σταθούμε κριτικά, αλλά επικριτικά τόσο στο σχέδιο εν συνόλω όσο  
και στις επιμέρους ρυθμίσεις του,  κυρίαρχα για μας στο σημείο το οποίο είναι το πιο κρίσιμο είναι αυτό της αύξησης 
των ανταποδοτικών τελών και όταν λέω αύξηση σύμφωνα με πίνακες στους οποίους μπορούμε να κάνουμε αν τους 
ερμηνεύουμε σωστά και τα μεταφέρουμε σωστά σε σχέση με τον προϋπολογισμό του 2023, έχουμε παραδείγματι 
έσοδα από ανταποδοτικά τέλη και δικαιώματα 6.235.000 και στον προϋπολογισμό αυτά τα έσοδα  τα οποία 
υπολογίζονται στον προϋπολογισμό 2024 είναι 7.919.000,  τουτέστιν, μια αύξηση περίπου 1.800.000€. Αν κανείς  
αναλογιστεί  και  τις μειώσεις που έχουν επέλθει στο ενδιάμεσο στους  κοινόχρηστους χώρους   και στις ειδικές 
ευπαθείς ομάδες αντιλαμβάνεστε ότι μιλάμε για μια τεράστια αύξηση των ανταποδοτικών τελών,  μιλάμε για μια βαριά 
φορολογία, πέραν των υπολοίπων στοιχείων για τα οποία νομίζω ότι ο παρών  προϋπολογισμός ελέγχεται, θεωρώ ότι 
αυτό για μας είναι το κυρίαρχο και συντασσόμενοι με μια κοινωνία η οποία αυτή τη στιγμή πλήττεται και χειμάζεται. 
Νομίζω ότι δεν μπορώ σε καμία μα καμία περίπτωση να ψηφίσω,  Θετικά τον προϋπολογισμό. 

 
Στη συνέχεια, ο Πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο κ. Νικόλαο Σταυρέλη ο οποίος μεταξύ άλλων ανάφερε: 
Κυρίες και κύριοι συνάδελφοι ειλικρινά σας λέω δεν είχα σκοπό να μιλήσω, θεωρούσα μετά την εισήγηση της 
Αντιδημάρχου Οικονομικών Υπηρεσιών την οποία  θέλω να ευχαριστήσω, όπως και την διευθύντρια και όλα τα 
στελέχη της Οικονομικής Υπηρεσίας για την τιτάνια προσπάθεια να φέρουνε μέσα σε 40 ημέρες τον  προϋπολογισμό. 
Σήμερα ακούμε και παράξενα πράγματα, ακούμε για καθυστέρηση στον προϋπολογισμό, όταν εμείς αναλάβαμε ως 
δημοτική αρχή  την 1-1-2024 και ουσιαστικά δεν παραλάβαμε τίποτα. Πότε έχει έρθει νωρίτερα  προϋπολογισμός από 
νέα Δημοτική Αρχή;  
 Είχατε όλη την αρμοδιότητα και την υποχρέωση  να φέρνατε προϋπολογισμό  και με εκείνες τις διατάξεις  που ίσχυαν 
και με μία ψήφο θα πέρναγε, ένας μόνο να έλεγε ναι θα πέρναγε  και ας λέγαμε όλοι οι υπόλοιποι όχι,  διότι πέρναγε 
μόνο η εισήγηση της Οικονομικής Επιτροπής.  
 Δεν το τολμήσατε όμως γιατί είσαστε υποχρεωμένοι να κάνετε την αύξηση που κάναμε εμείς, τις υποχρεώσεις της 
δικής σας θητείας κύριε Νανόπουλε καλύψαμε για τα ανταποδοτικά τέλη διότι όπως γνωρίζετε πολύ καλά, είστε χρόνια 
και εσείς αυτοδιοικητικός πρέπει να ισοσκελιστούν, δεν είναι τέλη κατάληψης  κοινόχρηστων χώρων ή πράσινου ή 
οτιδήποτε άλλο.   Αναγκαστήκαμε εμείς να κάνουμε αυτήν την γενναία αύξηση, γιατί πρέπει να λειτουργήσουμε, γιατί αν 
δεν παίρναμε αυτή την απόφαση, δεν θα μπορούσαμε  να κλείσουμε τον προϋπολογισμό, να τον ισοσκελίσουμε όσον 
αφορά τα ανταποδοτικά τέλη και να πάρουμε την εγκριτική από την  αποκεντρωμένη.  
Διότι έπρεπε να πληρώσουμε στην ΤΕΡΝΑ 2.300.000€  τα οποία βάλαμε στον προϋπολογισμό ως είχαμε υποχρέωση 
σύμφωνα με την σύμβαση την οποία δεν υπέγραψε ο Σταυρέλης,  όσα πληρώσαμε και το 2022 και το 2023 επί της 
δικής σας θητείας, δικής σας σφραγίδα έχει η ΤΕΡΝΑ. 
Για τον οδοφωτισμό βάλαμε 1.087.000€, για τη σύμβαση σκάνδαλο η οποία έχει τη δική σας σφραγίδα  
Την οποία εγώ θα προσπαθήσω να την ανατρέψω, σας το δηλώνω αυτό, θα την ανατρέψω, ήδη έχω κάνει την πρώτη 
συνάντηση.  
Για τα ογκώδη βάλαμε 500.000€ και όχι  680.000€ διότι τα 180.000€ είναι αυτά που  δεν τα πληρώσατε εσείς ως 
δημοτική αρχή και τα βάλαμε γιατί εμείς θέλουμε να  καθαρίσουμε την πόλη της Κορίνθου και το δήμο και θα γίνει με 
διαγωνισμό και όχι με απευθείας αναθέσεις. 
Διότι θέλουμε να πάρουμε οκταμηνίτες στην υπηρεσία καθαριότητας για να υπάρχει καθαριότητα στο Δήμο και όχι 
τετράμηνα όπως κάνατε εσείς επειδή δεν είχατε χρήματα, επειδή δεν τολμήσατε να αυξήσετε τα τέλη. 
Δεν κάνατε αυξήσεις τα δύο προηγούμενα χρόνια διότι είχατε στο αποθεματικό το ποσό των 4.600.000€  που βρήκατε 
από την προηγούμενη δημοτική αρχή, με το οποίο πληρώσατε για τα έτη 2023 και 2024 εξανεμίζοντας το αποθεματικό 
αυτό χωρίς να κάνετε αυξήσεις, ενώ οι διπλανοί Δήμοι προχώρησαν σε αυξήσεις πάνω από 100%.  
Εξανεμίσατε από το αποθεματικό τα 4.600.000€ για να πληρώσετε την ΤΕΡΝΑ  και τρέξατε να προλάβετε να πληρώσετε 
για τα μηχανήματα άλλο 1.600.000€ ενώ γνωρίζατε ότι δεν θα λειτουργήσει η μονάδα κομποστοποίησης και λέγαμε ότι 
δεν θα πληρωθούν αν δεν λειτουργήσει  η μονάδα, το οποίο 1.600.000€ αν υπήρχε θα κάναμε μια αύξηση 10%. 
Μας μιλήσατε για χαράτσι, ενώ εμείς όπου μπορούσαμε το κάναμε πράξη αυτό που είπαμε προεκλογικά, 50% μείωση 
και στους κοινόχρηστους χώρους και στα νεκροταφεία και στις λαϊκές και το  επόμενο είναι η μείωση των τελών 
ύδρευσης.  
Επίσης μιλήσατε για το τέλος ταφής απορριμμάτων το οποίο εσείς γνωρίζετε πολύ καλά ότι είναι υποχρέωση των 
Δήμων όλης της χώρας όχι μόνο του Δήμου μας, από το 2022 να πληρώνουμε και δεν πληρώσαμε διότι η Κυβέρνηση  
με νομοθετική ρύθμιση, η παρακράτηση να γίνει από τους κεντρικούς αυτοτελείς πόρους και οι Δήμοι έχουν κάνει 
προσφυγή στα δικαστήρια και αυτά επειδή μέχρι τέλος του έτους θα λογιστικοποιηθούν και  θα έχουμε νέα αύξηση. 
 

ΑΔΑ: 6ΣΜΝΩΛ7-ΑΒΟ



 

Ακούστε λίγο για τα ποσά που μας χρεώνουνε,  για 2022 17.592 τόνοι επί 20€,  351.000€, 2023 17.592 τόνοι επί 25€ 
429.800€ και για το έτος 2024  με την ίδια ποσότητα επί 30€ 527.785€, που θα πληρωθούν το τρέχων έτος  συνολικού 
ποσού 1.319.462€ , δεν κρύβομαι λέω αλήθειες και αυτά θα πάνε στην υπηρεσία καθαριότητας ως ανταποδοτικά τέλη, 
που πάνε υπέρ του Εθνικού Οργανισμού Ανακύκλωσης. 
Μας είπατε ότι έχουμε βάλει για εορταστικό φωτισμό 200.000 εκ των οποίων   150.000 θα είναι ο διαγωνισμός γιατί θα 
έχουμε τα Χριστούγεννα μια άλλη πόλη, τα υπόλοιπα  είναι οφειλή δική σας την οποία δεν πληρώσατε και θα 
πληρώσουμε εμείς και  μας εγκαλείτε όμως γι αυτό, γιατί θέλουμε να δώσουμε φως στην πόλη της Κορίνθου και στα 
χωριά μας.  
Ακούστηκε από τον κ. Πρωτοπαπά  ότι ο προϋπολογισμός  δεν είναι αναπτυξιακός, είναι μια άποψη. Εμείς λέμε ότι 
είναι αναπτυξιακός, δηλαδή ότι έργα έχουμε βάλει στο τεχνικό πρόγραμμα δεν  είναι αναπτυξιακά;  Θέσεις εργασίας, 
προστιθέμενη αξία στην πόλη, Εργασία στους ιδιώτες με ανάπτυξη τουριστικών καταστημάτων. Ακούστηκε  για 
απευθείας αναθέσεις,  αυτή τη δημοτική αρχή  θα δείτε στην πορεία είναι πολύ διαφορετική  και με την προηγούμενη 
και με τις προηγούμενες δημοτικές αρχές και το  έχω δηλώσει δημόσια  ότι θα γίνου όλοι οι διαγωνισμοί που θα γίνουν 
με δημοπρασία,  Ο γενικός κανόνας είναι δημοπρατήσεις διετούς διάρκειας.  
Επειδή μου θέσατε θέμα ΔΗΜΟΠΡΑΚΤΟΥ, ναι στον ΔΗΜΟΠΡΑΚΤΟ θα πάμε πάρα πολλές   μελέτες μέσω 
προγραμματικών συμβάσεων διότι η Τεχνική Υπηρεσία με τα λίγα άτομα που διαθέτει δεν μπορεί να κάνει τις μελέτες 
για κτίρια, για έργα, για αναπλάσεις πρέπει να δοθούν. Ποιος θα κάνει τη μελέτη για τη δημοτική αγορά;  Ποιος θα  
κάνει τη μελέτη για το πολιτιστικό Κέντρο Μικρασιατικής Μνήμης;  Ποιος θα  κάνει τη μελέτη για το πνευματικό κέντρο 
του Άσσου;  ποιος θα  κάνει τη μελέτη για την ανάπλαση των παραλιακών μετώπων; για σχολικά συγκροτήματα;   
Συμφωνώ ότι από τους 37 δήμους είμαστε στους 3 ακριβότερους, μακάρι να ήταν στο χέρι μας να πάμε 50% μείωση,  
όμως οι αυξήσεις  έγιναν για τους λόγους που αναφέρθηκαν ανωτέρω.  
Τέλος ο κ. Δήμαρχος αφού άκουσε όλες τις τοποθετήσεις των Συμβούλων, έδωσε αντίστοιχες απαντήσεις, οι οποίες 
έχουν τηρηθεί λεπτομερώς στα ηχογραφημένα πρακτικά και έκλεισε  με το ότι ο προϋπολογισμός είναι ισοσκελισμένος, 
αναπτυξιακός , κοινωνικός, ανταποκρινόμενος στις προσδοκίες των δημοτών και κάλεσε το Σώμα να τον ψηφίσει.     
  
Ο Προέδρος τέλος έθεσε σε ονομαστική ψηφοφορία τον προϋπολογισμό του έτους 2024 όπως εισηγήθηκε η Δημοτική  
Επιτροπή με την αριθμ. 50/2024 απόφασή της, και την αριθμ. 75/2024 όμοια, τροποποιητική της πρώτης  και μετά το 
πέρας αυτής, προέκυψε το ακόλουθο αποτέλεσμα:  
 
Επί τριάντα ενός (31) παρόντων Δημοτικών Συμβούλων, ψήφισαν 
Δέκα εννέα (19) Δημοτικοί Σύμβουλοι υπέρ του προϋπολογισμού ( οι κ.κ. 1. Παπαβενετίου Γεώργιος, 2.  
Στριμενοπούλου Γεωργία, 3. Ταγαράς Βασίλειος, 4. Μανωλάκης Δημήτριος, 5.Παπαδημητρίου Σωτήριος , 6. Μελέτης 
Χρήστος, 7. Μποζίκης Αναστάσιος, 8. Τσουλουχά Δήμητρα,  9. Δημάκος Κων/νος, 10.Χατζής Μιχαήλ, 11.Παπαιωάννου 
Ευάγγελος, 12. Πανταζής Βασίλειος 13. Τσάκωνας Ιωάννης, 14. Δανιήλ Σταύρος, 15. Γεωργακόπουλος Ευάγγελος, 16. 
Καρασάββας Ιωάννης, 17. Αγγέλου Κων/νος, 18. Μπονάτσου Νικολέττα  και 19. Πούλος Ανδρέας). 
Δώδεκα (12) Δημοτικοί Σύμβουλοι κατά του προϋπολογισμού ( οι κ.κ. 1. Νανόπουλος Βασίλειος, 2.  Τσατσούλης 
Αθανάσιος, 3.Ραντίτσα Μαρίνα, 4.Κυριαζής Αντώνιος, 5. Πιέτρης Τιμολέων, 6. Καρσιώτης Παναγιώτης, 7. Ταγαράς 
Αναστάσιος,  8. Στεργιοπούλου Αναστασία, 9.Πρωτοπαπάς Δημήτριος, 10.Τζουτζόπουλος Απόστολος - Σπυρίδων), 11. 
Σπύρου Παναγιώτης και 12. Γκουργιώτης Κων/νος - Αλέξανδρος) 
 
Το Δημοτικό Συμβούλιο  αφού έλαβε υπόψη του την εισήγηση του Προέδρου, τις τοποθετήσεις των Συμβούλων και του 
Δημάρχου, τις υπ΄ αριθμ. 50/2024 & 75/2024 αποφάσεις της Δημοτικής Επιτροπής, τις διατάξεις του άρθρου 77 του Ν. 
4172/2013, όπως έχουν τροποποιηθεί, με τους ν. 4555/2018 και 4623/2019 και την ΚΥΑ οικ. 49039/25-07-2022 (ΦΕΚ Β’ 
3976) και την ανωτέρω ψηφοφορία 

 
 

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ  ΟΜΟΦΩΝΑ με την θετική ψήφο (19) συμβούλων 
 
Ψηφίζει τον προϋπολογισμό εσόδων και εξόδων και το Ολοκληρωμένο Πλαίσιο Δράσης του Δήμου έτους 2024, που 
συντάχθηκε με τις υπ΄ αριθμ. 50/2024 & 75/2024 αποφάσεις της Δημοτικής Επιτροπής και εμφανίζει αναλυτικά τα 

ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΣΗ ΕΣΟΔΩΝ 

0 ΤΑΚΤΙΚΑ ΕΣΟΔΑ  

01  ΠΡΟΣΟΔΟΙ ΑΠΟ ΑΚΙΝΗΤΗ 
ΠΕΡΙΟΥΣΙΑ  

286.680,00  

02  ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΚΙΝΗΤΗ 
ΠΕΡΙΟΥΣΙΑ  

579.677,45  

03  ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΑΝΤΑΠΟΔΟΤΙΚΑ 
ΤΕΛΗ ΚΑΙ ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ  

7.919.736,68  
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04  ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΛΟΙΠΑ ΤΕΛΗ 
ΔΙΚΑΙΩΜΑΤΑ ΚΑΙ ΠΑΡΟΧΗ 
ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ  

1.042.742,59  

05  ΦΟΡΟΙ ΚΑΙ ΕΙΣΦΟΡΕΣ  890.224,30  

06  ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ  10.407.493,28 

07  ΛΟΙΠΑ ΤΑΚΤΙΚΑ ΕΣΟΔΑ  185.900,16  

                                                                   ΣΥΝΟΛΟ: 21.312.454,46 
 

1 ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΣΟΔΑ  

11  ΕΣΟΔΑ ΑΠΟ ΕΚΠΟΙΗΣΗ 
ΚΙΝΗΤΗΣ ΚΑΙ ΑΚΙΝΗΤΗΣ 
ΠΕΡΙΟΥΣΙΑΣ  

12.596,30  

12  ΕΚΤΑΚΤΕΣ ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ 
ΓΙΑ ΚΑΛΥΨΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΩΝ 
ΔΑΠΑΝΩΝ  

1.292.208,79  

13  ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ ΓΙΑ 
ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ  

15.346.822,74  

14  ΔΩΡΕΕΣ – ΚΛΗΡΟΝΟΜΙΕΣ – 
ΚΛΗΡΟΔΟΣΙΕΣ  

0,00  

15  ΠΡΟΣΑΥΞΗΣΕΙΣ – ΠΡΟΣΤΙΜΑ - 
ΠΑΡΑΒΟΛΑ  

343.535,48  

16  ΛΟΙΠΑ ΕΚΤΑΚΤΑ ΕΣΟΔΑ  119.485,00  

                                                                                                ΣΥΝΟΛΟ: 17.114.648,31  

2 ΕΣΟΔΑ ΠΑΡΕΛΘΟΝΤΩΝ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΩΝ ΕΤΩΝ (Π.Ο.Ε.) ΠΟΥ ΒΕΒΑΙΩΝΟΝΤΑΙ ΓΙΑ ΠΡΩΤΗ 
ΦΟΡΑ  

21  ΕΣΟΔΑ ΠΟΕ ΤΑΚΤΙΚΑ  562.472,62  

22  ΕΣΟΔΑ ΠΟΕ ΕΚΤΑΚΤΑ  26.930,00  

                                                                                                ΣΥΝΟΛΟ: 589.402,62  

3 ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΑΠΟ ΔΑΝΕΙΑ ΚΑΙ ΑΠΑΙΤΗΣΕΙΣ ΑΠΟ Π.Ο.Ε.  

31  ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΑΠΟ ΔΑΝΕΙΑ  10.469.907,50  

32  ΕΙΣΠΡΑΚΤΕΑ ΥΠΟΛΟΙΠΑ ΑΠΟ 
ΒΕΒΑΙΩΘΕΝΤΑ ΕΣΟΔΑ ΚΑΤΑ 
ΤΑ ΠΑΡΕΛΘΟΝΤΑ ΕΤΗ  

22.290.900,20  

                                                                                                    ΣΥΝΟΛΟ: 32.760.807,70  

4 ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΥΠΕΡ ΤΟΥ ΔΗΜΟΣΙΟΥ ΚΑΙ ΤΡΙΤΩΝ ΚΑΙ ΕΠΙΣΤΡΟΦΕΣ ΧΡΗΜΑΤΩΝ – ΕΣΟΔΑ ΠΡΟΣ 
ΑΠΟΔΟΣΗ ΣΕ ΤΡΙΤΟΥΣ  

  

41  ΕΙΣΠΡΑΞΕΙΣ ΥΠΕΡ ΤΟΥ 
ΔΗΜΟΣΙΟΥ ΚΑΙ ΤΡΙΤΩΝ  

5.563.477,66  

42  ΕΠΙΣΤΡΟΦΕΣ ΧΡΗΜΑΤΩΝ  310.880,00  

43  ΕΣΟΔΑ ΠΡΟΣ ΑΠΟΔΟΣΗ ΣΕ 
ΤΡΙΤΟΥΣ (ΝΟΜΙΚΑ Η' ΦΥΣΙΚΑ 
ΠΡΟΣΩΠΑ)  

1.398.210,46  

                                                                                                    ΣΥΝΟΛΟ: 7.272.568,12  

5 ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ  

51  ΧΡΗΜΑΤΙΚΟ ΥΠΟΛΟΙΠΟ 27.991.799,36  
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ΠΡΟΗΓΟΥΜΕΝΗΣ ΧΡΗΣΗΣ  

                                                                                                     ΣΥΝΟΛΟ: 27.991.799,36  

                                                                                  ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΕΣΟΔΩΝ: 107.041.680,57€ 
 

ΑΝΑΚΕΦΑΛΑΙΩΣΗ ΕΞΟΔΩΝ 

6                 ΕΞΟΔΑ ΧΡΗΣΗΣ 

60 ΑΜΟΙΒΕΣ ΚΑΙ ΕΞΟΔΑ ΠΡΟΣΩΠΙΚΟΥ 13.318.078,46 

61 ΑΜΟΙΒΕΣ ΑΙΡΕΤΩΝ ΚΑΙ ΤΡΙΤΩΝ 3.053.032,28 

62 ΠΑΡΟΧΕΣ ΤΡΙΤΩΝ 6.434.480,83 

63 ΦΟΡΟΙ - ΤΕΛΗ 261.500 

64 ΛΟΙΠΑ ΓΕΝΙΚΑ ΕΞΟΔΑ 3.585.765,97 

65 ΠΛΗΡΩΜΕΣ ΓΙΑ ΤΗΝ ΕΞΥΠΗΡΕΤΗΣΗ ΔΗΜΟΣΙΑΣ ΠΙΣΤΗΣ 425.323,48 

66 ΔΑΠΑΝΕΣ ΠΡΟΜΗΘΕΙΑΣ ΑΝΑΛΩΣΙΜΩΝ 3.453.694,67 

67 ΠΛΗΡΩΜΕΣ ΜΕΤΑΒΙΒΑΣΕΙΣ ΕΙΣΟΔΗΜΑΤΩΝ ΣΕ ΤΡΙΤΟΥΣ 

ΠΑΡΑΧΩΡΗΣΕΙΣ – ΠΑΡΟΧΕΣ – ΕΠΙΧΟΡΗΓΗΣΕΙΣ – ΕΠΙΔΟΤΗΣΕΙΣ - 

ΔΩΡΕΕΣ 

4.650.046,93 

68 ΛΟΙΠΑ ΕΞΟΔΑ 176.000 

                                                                                                                    ΣΥΝΟΛΟ  35.357.922,62 

7                   ΕΠΕΝΔΥΣΕΙΣ 

71 ΑΓΟΡΕΣ ΚΤΙΡΙΩΝ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΕΡΓΩΝ ΚΑΙ ΠΡΟΜΗΘΕΙΕΣ ΠΑΓΙΩΝ 6.810.073,86 

73 ΕΡΓΑ 33.719.845,66 

74 ΜΕΛΕΤΕΣ, ΕΡΕΥΝΕΣ, ΠΕΙΡΑΜΑΤΙΚΕΣ ΕΡΓΑΣΙΕΣ & ΕΙΔΙΚΕΣ ΔΑΠΑΝΕΣ 1.183.830,08 

75 ΤΙΤΛΟΙ ΠΑΓΙΑΣ ΕΠΕΝΔΥΣΗΣ (ΣΥΜΜΕΤΟΧΕΣ ΣΕ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ) 0,00 

                                                                                                                    ΣΥΝΟΛΟ  41.713.749,60 

8                 ΠΛΗΡΩΜΕΣ Π.Ο.Ε. ΚΑΙ ΛΟΙΠΕΣ ΑΠΟΔΟΣΕΙΣ ΚΑΙ ΠΡΟΒΛΕΨΕΙΣ 

81 ΠΛΗΡΩΜΕΣ ΥΠΟΧΡΕΩΣΕΩΝ (Π.Ο.Ε.) 2.526.063,27 

82 ΛΟΙΠΕΣ ΑΠΟΔΟΣΕΙΣ 5.869.477,66 

85 ΠΡΟΒΛΕΨΕΙΣ ΜΗ ΕΙΣΠΡΑΞΗΣ ΕΙΣΠΡΑΚΤΕΩΝ ΥΠΟΛΟΙΠΩΝ 

ΒΕΒΑΙΩΜΕΝΩΝ ΚΑΤΑ ΤΑ ΠΟΕ ΕΝΤΟΣ ΤΟΥ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΟΥ ΕΤΟΥΣ 

21.518.989,00 

                                                                                                                     ΣΥΝΟΛΟ  29.914.529,93 

9 ΑΠΟΘΕΜΑΤΙΚΟ 

91 ΠΟΣΟ ΔΙΑΘΕΣΙΜΟ ΓΙΑ ΑΝΑΠΛΗΡΩΣΗ ΤΩΝ ΑΝΕΠΑΡΚΩΝ ΠΙΣΤΩΣΕΩΝ 

ΓΙΑ ΤΗ ΔΗΜΙΟΥΡΓΙΑ ΝΕΩΝ ΜΗ ΠΡΟΒΛΕΠΟΜΕΝΩΝ ΣΤΟΝ 

ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟ 

55.478,42 

                                                                                                                     ΣΥΝΟΛΟ:                        55.478,42 

                                                                              ΓΕΝΙΚΟ ΣΥΝΟΛΟ ΕΞΟΔΩΝ:        107.041.680,57€ 

 

Ψηφίζει το Ολοκληρωμένο Πλαίσιο Δράσης έτους 2024 του Δήμου Κορινθίων   
 
 
 
 

ΑΔΑ: 6ΣΜΝΩΛ7-ΑΒΟ



 

 
 

Αφού έγινε η σύνταξη του ανωτέρω πρακτικού υπογράφεται  όπως ο Νόμος ορίζει. 
                                   Η ανωτέρω απόφαση έλαβε αύξοντα αριθμό 8 / 109 / 2024 

               Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ                                                                                       ΤΑ  ΜΕΛΗ  
        ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 

 
Ακριβές Απόσπασμα 

Κόρινθος, 21- 02 - 2024 
  Ο  Πρόεδρος του Δ.Σ. 

 
 
 

  ΓΕΩΡΓΙΟΣ Δ. ΠΑΠΑΒΕΝΕΤΙΟΥ 

ΑΔΑ: 6ΣΜΝΩΛ7-ΑΒΟ


